



距離 Distance	4,134			公尺	
時間(單程) Time(oneway)	2	小時 hrs	30	分鐘 mins	
困難度 Difficulty		雞		Hard	

海拔落差約300公尺,沿途林蔭茂 密、景致優美,有涼亭等設施可供休 憩。並可抵達東眼山三角點(海拔高 1,212公尺)瞭望台。

The altitude difference along this trail is about 300 meters. It features luxuriant forest and beautiful scenery. Pavilions have been erected to serve as rest stops. This trail reaches the Dongyanshan Peak observation platform (1,212 meters above sea level).

距離 Distance	342	公尺
時間(單程) Time (oneway)	10	分鐘 mins
困難度 Difficulty	易	Easy

連接遊客中心及餐廳的一條平緩步 道,兩旁鬱閉整齊的柳杉人工林是森 林療癒的好去處。

The trail that connects the visitor center and restaurant is fairly flat. There is a dense and neatly arranged cedar plantation on both sides of the trail, where you can experience the forest's healing effects.

距離 Distance	2,072	公尺m
時間(單程) Time (oneway)	40	分鐘 mins
困難度 Difficulty	申	Medium

可以通往親子峰步道和地質步道,兩 旁有復刻早期伐木集材的工具與設 備:台車道、運材索道、滑道、木馬 道等,讓人遙想當年的林業運作。

The trail leads to Qin-Zi Peak Trail and Geology Trail. On both sides are replicas of early logging tools and equipment, including a roll pallet, a transport ropeway, a chute skidding, and a hobbyhorse. These serve as reminders of this area's forestry history.

距離 Distance	2,145	公尺	
時間(單程) Time(oneway)	2	小時 hrs	
困難度 Difficulty	難	Hard	

經由森林知性步道支線步入親子峰步 道,坡度較爲陡峭,步道沿線以人工 造林地及天然的闊葉林帶爲主,常可 偶遇野生動物於林道旁覓食。

Enter the Qin-Zi Peak Trail via a branch of the Forest Trail. It is relatively steep. The scenery is dominated by man-made forest and natural broad-leaved forest. Wildlife is often seen around the trail.

## 園區聯外交通 ACCESS ROAD



Google地圖 **Google Maps** 

FI AT MARKET			
穿梭筆直的柳杉人工林間 生態池中傳來陣陣蛙鳴聲	漫步在東眼山柳杉人工 靜謐的森林裡有著豐富		
Among the straight cedar trees in the forest, frog calls from the ecological pond can be heard.	Strolling through the Dongyanshan cedar plantation, insect chirps decorate the tranquil fores		

距離 Distance	2,654	公尺 m
時間(單程) Time(oneway)	2	小時 hrs
困難度	65	Medium

沿途經過森林知性步道、親子峰步 道叉口,步道沿線有豐富的地質景 觀,如生痕化石、洋蔥狀風化及節 理等,在終點的造林紀念石記錄民 國44年,前人辛勤地造林工作;終 點可通往東滿步道入口。

The trail passes the interesection of Forest Trail and Qin-Zi Peak Trail. There are rich geological landscapes, such as trail fossils, onion skin weathering, and joints. The Afforestation Memorial Stone at the trail end commemorates those involved in afforestation work before 1955. From here an option is toward the entrance to Dongman Trail.

距離 Distance	7,360			公尺m	
時間(單程) Time(oneway)	4	小時 hrs	30	分鐘 mins	
困難度 Difficulty		難		Hard	

往來於東眼山與滿月圓兩處國家森林 遊樂區之間的健行路徑,中途可通往 插天山自然保留區,是北臺灣四季宜 人的健行步道。

From the hiking trails between Dongyan-shan and Manyueyuan national forest recreation areas, it is also able to reach the Chatianshan Nature Reserve (Permit required). These trails are suited to walking and hiking year-round.